
UDENRIGSMINISTERIET     
 
 
 
Udenrigsministerens besvarelse af spørgsmål nr. 137 af 26. maj 2008 fra Det Politisk-
Økonomiske Udvalg 
 
 
Spørgsmål nr. 137: 
 
»Hvor ofte har ministerbilen/-bilerne været anvendt privat i de sidste 10 år?« 
 
Svar: 
 
Udenrigsministeriet fører af bl.a. sikkerhedsmæssige årsager ikke optegnelser over formål og 
passagerer for kørsler i ministerbilerne. 

Det Politisk-Økonomiske Udvalg (2. samling)
PØU alm. del - Svar på Spørgsmål 137
Offentligt            


